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Protokoll fört vid årsmötet för 

SPF Spångaveteranerna  

den 11 februari 2020 

i Spånga Församlingshus 

 

  

1   Årsmötet öppnas  

   Erling Magnusson hälsade alla hjärtligt välkomna. 

 

2   Val av ordförande och sekreterare för mötet 

   Erling Magnusson och Agneta Ryger valdes. 

 

3   Val av två justerare tillika rösträknare  

   Åke Larsson och Björn Kjellander valdes. 

 

4   Fråga om mötets behöriga utlysande  

   Mötet är behörigen utlyst genom annons i 

   SpångaVeteranen och på hemsidan. 

 

5   Fastställande av föredragningslistan  

   Föredragningslistan fastställdes. 

 

6   Styrelsens verksamhetsberättelse  

   Erling Magnusson gick igenom     

   verksamhetsberättelsen rubrik för rubrik och gav alla  

   möjlighet att yttra sig.  

    

   Fråga uppstod om varför föreningen siktade på 800  

   medlemmar när det bara ryms 150 personer i   

   Församlingshuset. Erling menade att ca 800   
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   medlemmar är lagom. Blir vi för många måste   

   föreningen delas upp vilket har skett på annat håll. 
 

   Erling informerade som svar på fråga att    

   annonsutrymmet i SpångaVeteranen får högst vara  

   25 % av innehållet. 

 

7   Styrelsens ekonomiska redovisning 

   Sture Hallberg gick igenom bokslutet som alla 

   fått möjlighet att ta del av i pappersform inklusive en  

   rättelse. 

 

   Årets resultat visar ett överskott om 14 884 kronor. 
 

   2017 hade vi ett underskott men det rättades till redan 

   2018.  
 

   Fråga från medlem om varför föreningen har en  

   handkassa om 15 489 kronor och var den förvaras. 

   Kassören redogjorde för svårigheterna att få medlen  

   insatta på konto då ingen bank närmare än vid   

   Fridhemsplan hanterar kontanter. 

   Erling konstaterade att problemet numera är löst. 

    

8   Revisorernas berättelse   

   Åke Stöckel läste upp revisionsberättelsen. 

 

9   Fastställande av balans- och resultaträkning  

   Resultat- och balansräkningen fastställdes. 

 

10   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

   Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.  

 

11   Beslut om ersättningar till styrelse och revisorer  

   Ingen ersättning utgår till styrelsemedlemmar och  

   revisorer. 
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12   Beslut om budget och plan för verksamhetsåret  

   2019   

     

   Erling Magnusson redogjorde för planerad   

   verksamhet under 2020.   

 

   Välfärdsgruppen driver två större projekt. 

   Ett projekt om ofrivillig ensamhet där arbetet bedrivs  

   i cirkelform. 

 

   David Friberg arbetar på styrelsens uppdrag med  

   Närtrafiken som hittills  varit nästan obefintlig i   

   Spånga. 

    

   Ebba Modén påpekade att motionsdans för kvinnor  

   startat och bör ingå i Verksamhetsplanen. 

    

   Budget och plan för 2020 godkändes. 

 

13   Beslut om årsavgift och vänavgift för    

   nästkommande år (2020)  

   Medlemsavgiften föreslås vara 290 kronor och för  

   vänmedlem 90 kronor. 

 

   Förslaget godkändes. 

 

14   Beslut om antalet styrelseledamöter och ersättare 

   (minst 5 för närvarande 7+4)   

   Förslag om att minska antalet styrelseledamöter till 7  

   ordinarie och 3 ersättare fastställdes. 

    

   Angela Enfors föredrog valberedningens förslag. 

  

 

15   Val av ordförande för föreningen på ett år  

   Erling Magnusson redogjorde för problemen att  

   hitta ny ordförande och uppmanade alla att komma  
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   med förslag till ny ordförande. Problemet är inte  

   unikt för Spångaveteranerna. För några år sedan  

   tvingades Hässelby Pensonärsförening lägga ner då  

   ingen bland medlemmarna var villig att ta på sig  

   ansvaret.  

 

   Årsmötet gav i uppdrag till styrelsen och    

   valberedningen att arbeta vidare för att finna en ny  

   ordförande.  När man finner en kandidat kallar man  

   till extra medlemsmöte.         

   Ordförandens arbetsuppgifter fördelas tills vidare på  

   övriga styrelseledamöter. 

 

16   Val av styrelseledamöter på två år 

   Sture Hallberg och Evy Möller omvaldes. Thomas  

   Sessler valdes som ordinarie. 

     

 

17   Val av ersättare på ett år  

   Lena Lindmark, Kristina Friberg och Gudrun   

   Sköld omvaldes på ett år. 

 

18   Val av två revisorer och en ersättare  

   Åke Stöckel och Lars Grundström omvaldes på ett  

   år. 

   Cecilia Gjerdrum omvaldes som ersättare på ett år. 

 

19   Val av ombud till SPF Seniorernas    

   distriktsstämma  

   Bertil Hoffman valdes som ombud till SPF   

   Seniorernas distriktsstämma. 

 

20   Val av övriga funktionärer och ombud (föreslås 

   överlämnas till styrelsen). 

   Thomas Sessler väljs som ordinarie i Pensionärsrådet  

   för Spånga Tensta. Evy Möller kvarstår i rådet som  

   ersättare. 
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   Samtliga ledamöter i Pensionärsrådet för Rinkeby  

   Kista kvarstår.  

   

   Styrelsen har kontaktat alla funktionärer och ombud 

   Samtliga kvarstår tills vidare. 

        

21   Beslut om antal ledamöter i valberedningen  

   Beslutades att valberedningen ska bestå av tre   

   ledamöter.      

 

22   Val av valberedning och sammankallande 

   Angela Enfors och Lars Grundström kvarstår i   

   valberedningen. Erling Magnusson väljs som ny  

   ledamot. 

     

23   Behandling av eventuella motioner   

   Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

 

24   Behandling av eventuella förslag från förbundet,  

   distriktet och föreningen   

   Inga förslag har inkommit till styrelsen. 

 

 25   Avslutning   

   Bertil Hoffman avtackade Erling Magnusson och  

   Agneta Ryger som nu avslutar sitt arbete styrelsen. 

     

   Erling Magnusson avslutade mötet och uttalade sin  

   glädje över att så många medlemmar hörsammat  

   kallelsen till årsmöte.     

            

            

   Erling Magnusson  Agneta Ryger  

            

     Justeras  

      

Björn Kjellander   Åke Larsson 
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Bilaga 

 

 

Före årsmötet presenterade Åke Larsson Björn Eriksson som 

humoristiskt berättade från sitt långa yrkesliv inom finansdepartementet 

tullverket, polismyndigheten och senast som landshövding i 

Östergötland. 

 

“Åldern har ingen betydelse om man inte är en ost” var en av många 

sentenser. Idag arbetar Björn Eriksson inom idrottsrörelsen och med 

bankernas ovilja att hantera kontanter. Vad händer med dem som 

hamnar utanför samhället när kontanterna försvinner. 

 

Henry Aspeqvist presenterade en ny bok om Spångas historia som  

fann många köpare. 


